
  

  

 

Aan de Raad der gemeente Haarlem 

 

Ingevolge het bepaalde in artikel 38 van het Reglement van Orde voor de 

vergadering van de gemeenteraad stellen wij u hierbij in kennis van de op  

4 september 2008 bij ons college ingekomen vragen van de heer F.H. Reeskamp en 

het door het college gegeven antwoord. 

 

     De burgemeester, 

     mr. B.B. Schneiders 

 

 

 

 
                                                                                                           

Schriftelijke vragen ex artikel 38 van het RvO. 

Haarlem, 3 september 2008 

 

 

Geacht college, 

 

 

Op verschillende momenten is de kwestie van het toepassen van gecertificeerd hout, 

voorzien van het Forest Stewardship Council (FSC) in de raad aan de orde geweest. 

Op twee momenten hebben beraadslagingen geleid tot aangenomen moties die de 

gemeente Haarlem verplichten enkel FSC gecertificeerd hout te gebruiken. Hoewel 

D66 er op vertrouwt dat dit College alle aangenomen moties uitvoert, zijn we toch 

benieuwd naar de stand van zaken. Vandaar enkele vragen, die gezien de eenvoud 

van de vraagstelling binnen twee weken beantwoord moeten kunnen worden. 

 

1. Welke aangenomen moties inzake toepassing van FSC hout heeft het 

college inmiddels uitgevoerd? 

2. Bij welke projecten was/is (of zal zijn) uitvoering van de moties aan de 

orde? 

3. Bij welke projecten is het gelukt de motie uit te voeren, en bij welke niet en 

waarom niet? 

4. Is in dat laatste geval de raad geïnformeerd?  

5. Bijvoorbeeld: bij de uitvoering van de renovatie van Sportparken is veel 

tropisch hardhout toegepast bij de singelbeschoeiingen. Hoeveel m3 hout 

(of strekkende meter beschoeiing)  is bij benadering in deze singels 

toegepast (zoals het Olympia terrein, grenzend aan de Nieuwe 

Schipholweg) en welk percentage is daarbij FSC gecertificeerd? 
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6. FSC hout is altijd voorzien van een certificaat, dat bij verkoop aan de koper 

en/of opdrachtgever wordt overlegd. Is de gemeente in bezit van deze 

cetrificaten? 

7. Kan het College onze fractie een kopie van deze certificaten doe toekomen? 

8. Is het College voornemens, gezien de voorbeeldfunctie die Haarlem 

zichzelf heeft toegedacht (Al Gore  film, raadsinitiatief PvdA en 

Groenlinks) punbliciteit nog aandacht te geven aan de toepassing van FSC 

gecertificeerd hout? 

 

Graag zijn we spoedige beantwoording van onze vragen tegemoet. 

 

 

Bij voorbaat dank voor uw beantwoording, met vriendelijke groet, 

 

D66 gemeenteraadsfractie Haarlem,  

Fedde Reeskamp, 

Louise van Zetten  

 

 

 

 

Aan de heer F.H. Reeskamp   

lid van de gemeenteraad 

Frederik Hendriklaan 35 

2012 SG  Haarlem 

 

Onderwerp:   Uw brief van: 

Beantwoording vragen inzake 4 september 2008 

FSC gecertificeerd hout 

 

Op 3 september 2008 heeft u vragen gesteld ex artikel 38 RvO inzake toepassing 

van FSC gecertificeerd hout. Met deze brief geven wij antwoord op uw vragen. 

Hieronder is uw vraag steeds cursief weergegeven waarna het antwoord van het 

college volgt. 

 

1. Welke aangenomen moties inzake toepassing van FSC hout heeft het college 

inmiddels uitgevoerd?  

 

Antwoord 

Het college heeft in 1996 de Intentieverklaring “Heb hart voor hout” van 

Milieudefensie en Novib ondertekend. Daarmee is vastgesteld dat alleen nog FSC 

gecertificeerd hout gebruikt zal worden bij (bouw-)projecten waarvoor de gemeente 

verantwoordelijk is. In de bestaande moederbestekken van de gemeente is deze eis 

als standaard toegevoegd. Ook bij losse elementen in het openbare gebied (bankjes 

bijvoorbeeld) geldt de eis dat hout met FSC certificaat of een gelijkwaardig 

keurmerk (duurzaam beheer) moet worden gebruikt. Verder is de ondertekening van 

het FSC convenant van FSC Nederland in voorbereiding als herbevestiging van 

beleid dat hier in Haarlem al meerdere jaren wordt toegepast. 
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2.  Bij welke projecten was/is (of zal zijn) uitvoering van de moties aan de orde?  

 

Antwoord 

Zoals hierboven al staat aangegeven wordt FSC hout bij alle gemeentelijke 

projecten voorgeschreven.  

 

3. Bij welke projecten is het gelukt de motie uit te voeren, en bij welke niet en 

waarom niet?  

 

Antwoord 

Zie antwoord bij 2. 

 

4. Is in dit laatste geval de raad geïnformeerd? 

 

Antwoord 

Dit is niet noodzakelijk geweest omdat altijd FSC gecertificeerd hout is toegepast. 

 

5. Bijvoorbeeld: bij de uitvoering van de renovatie van Sportparken is veel 

tropisch hardhout toegepast bij singelbeschoeiingen. Hoeveel m
3
 hout (of 

strekkende meter beschoeiing) is bij benadering in deze singels toegepast 

(zoals het Olympia terrein, grenzend aan de Nieuwe Schipholweg) en welk 

percentage is daarbij FSC gecertificeerd? 

 

Antwoord 

Toepassen van tropisch hardhout is geen probleem, zolang dit hout afkomstig is uit 

regenwouden waar een goed bosbeheer wordt toegepast. Met andere woorden uit 

bossen waar selectief wordt gekapt en waar geen kaalkap wordt toegepast. Het 

alternatief voor beschoeiingen is gewoon hout maar dat verweerd snel en wordt om 

die reden geïmpregneerd met voor het milieu schadelijke chemicaliën. Ondanks 

deze bewerking gaat dit hout minder lang mee dan tropisch hardhout. 

 

6. FSC hout is altijd voorzien van een certificaat, dat bij verkoop aan de koper 

en/of opdrachtgever wordt overgelegd. Is de gemeente in het bezit van deze 

certificaten? 

 

Antwoord 

De certificaten zijn opgenomen in de dossiers van de aannemers die werken voor de 

gemeente uitvoeren. Deze registratie is zeer uitgebreid en wordt bij oplevering van 

een project met alle gegevens overgedragen. De gemeente maakt hiervan tussentijds 

geen kopieën maar voert steekproefsgewijs controles uit van deze registraties. 

Aannemers moeten dan aantonen dat aan de eisen uit het bestek is voldaan. Een 

dubbele boekhouding door de gemeente is niet wenselijk omdat dan erg veel tijd 

besteed moet worden aan het kopiëren van de boekhouding van aannemers.  

 

7.  Kan het college onze fractie een kopie van deze certificaten doen toekomen? 

 

Antwoord 

Bij deze brief zitten 3 certificaten van uitgevoerde projecten in de gemeente 

Haarlem. Deze certificaten zijn op ons verzoek voortijdig verstrekt door betrokken 
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aannemers. Daarbij zitten ook de certificaten van de beschoeiing die nabij het 

Olympiaterrein zijn aangebracht. 

 

8.  Is het college voornemens, gezien de voorbeeldfunctie die Haarlem zichzelf 

heeft toegedacht (Al Gore film, raadsinitiatief PvdA en Groen Links) publiciteit 

nog aandacht te geven aan de toepassing van FSC gecertificeerd hout? 

 

Antwoord 

De gemeente heeft uiteraard een voorbeeldrol te vervullen in het toepassen van FSC 

gecertificeerd hout. Vanuit klimaatoverwegingen als ook vanuit het gedachtegoed 

van een millenniumgemeente. Vanuit die optiek zal ruchtbaarheid worden gegeven 

aan het feit dat Haarlem alleen FSC gecertificeerd hout toepast. Bovendien wordt 

overwogen om ook voor het papier dat binnen de gemeente wordt gebruikt FSC 

gecertificeerd papier te gebruiken. Verder zal het feit dat Haarlem het landelijke 

FSC convenant gaat ondertekenen leiden tot een extra persbericht hierover. 

 

Hoogachtend, 

 

het college van burgemeester en wethouders, 

 

de secretaris, de burgemeester, 

drs. W.J. Sleddering mr. B.B. Schneiders 
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